



Special Arrangements Under Inclement Weather Conditions

The following information is a general guideline, please check our website www.profencing.hk for the latest lesson arrangement when the typhoon & rainstorm signal is in force.

Weather Condition	Center Operation	Classes and Private Lessons	Classes (Pre-starter)
Tropical Cyclone Warning Signal No.1	Proceed as Normal	Proceed as Normal	Proceed as Normal
Tropical Cyclone Warning Signal No.3	Proceed as Normal	Proceed as Normal	Class Cancelled *Classes will resume in 2 hours once typhoon signal is lowered to No. 3
Tropical Cyclone Warning Signal No.8 or above	Class Cancelled *Classes will resume in 2 hours once typhoon signal is lowered to No. 3		
Yellow Rainstorm Warning	Proceed as Normal	Proceed as Normal	Proceed as Normal
Red Rainstorm Warning	Proceed as Normal	Proceed as Normal	<ul style="list-style-type: none"> • Class cancelled unless it is already in progress • Students remain where they are until the warning is lowered • Classes will resume in 2 hours after rainstorm signal is lowered / cancelled
Black Rainstorm Warning	<ul style="list-style-type: none"> • Class cancelled unless it is already in progress • Students remain where they are until the warning is lowered • Classes will resume in 2 hours after rainstorm signal is lowered / cancelled 		
If the No.8 typhoon signal or above / Black Rainstorm Warning Signal is still in effect at 5:40pm, all evening classes will be cancelled.			

Notes:

- Absentees will not be deserved for make-up class and cash refund except the class is cancelled according to this guideline and official announcement.
- The cancelled class will be rearranged within 2 months and no cash refund is available.
- We reserve the right to terminate and amend these terms and conditions at any time without notice.

Fencing Elite Limited

Unit` A8, 3/F, Block A, Hong Kong Industrial Centre
 489 – 491 Castle Peak Rod, Kowloon, HK
 Tel: 2390 3292 Fax: 2380 6338
 E-mail: info@profencing.hk

卓毅體育有限公司
 Source of growth, confidence and expertise



惡劣天氣活動安排

下列指引只能讓學員及家長一般指引，如上課當日天文台發出了颱風信號或暴雨警告，請查看本中心網站以取得最新課堂安排。

惡劣天氣指引	中心運作	集團課及個別課	幼兒班
一號颱風信號	照常運作	照常進行	照常進行
三號颱風信號	照常運作	照常進行	課堂取消 *當三號颱風信號除下後 2 小時將照常上課
八號或更高颱風信號	中心暫停開放及課堂取消 *八號颱風信號除下後 2 小時將照常上課		
黃色暴雨警告	照常運作	照常進行	照常進行
紅色暴雨警告	照常運作	照常進行	*課堂取消，但課堂已在進行中除外 *學員會留在原本地方直至紅色暴雨警告除下 *當紅色暴雨警告除下後 2 小時將照常上課
黑色暴雨警告	*課堂會被取消，但課堂已在進行中除外 *學員會留在原本地方直至黑色暴雨警告除下 *當黑色暴雨警告除下後 2 小時將照常上課		

在下午 5 時40分，如八號或更高颱風信號/ 黑色暴雨警告仍然懸掛，所有在黃昏舉行的課堂將會取消

備註:

- 除非課堂是跟據以上指引和本中心的通知而取消，缺席的學員將不會獲得補課和退款
- 取消的課堂將會安排於兩個月內補回，並不能退款
- **本中心保留一切更改以上守則之權利，恕不另行通知**

Fencing Elite Limited

Unit` A8, 3/F, Block A, Hong Kong Industrial Centre
489 – 491 Castle Peak Rod, Kowloon, HK
Tel: 2390 3292 Fax: 2380 6338
E-mail: info@profencing.hk

卓毅體育有限公司

Source of growth, confidence and expertise